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Protokół 
z posiedzenia Komisji ds. Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej 
oraz Ochrony Środowiska Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 25 maja 2023 
r. pod przewodnictwem p. Mirosława Gromka – Przewodniczącego Komisji. 

Obecni na posiedzeniu członkowie: 

W posiedzeniu Komisji w dniu 25 maja 2023 r. udział wzięło 6 członków Komisji. 
Posiedzenie odbyło się z możliwością porozumiewania się na odległość, w tym 
Radny p. Krzysztof Laska uczestniczył zdalnie. 
(Lista obecności dołączona do protokołu). 

Spoza Komisji udział w posiedzeniu wzięli: 

1. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska. 
2. Inspektor ds. realizacji inwestycji p. Aneta Golanko. 

Proponowany porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia, ustalenie porządku obrad oraz zatwierdzenie protokołu 
z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XLIX sesję Rady Miasta. 
3. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za 2022 r. 
4. Sprawy różne. 

AD 1 

Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek dokonał otwarcia posiedzenia Komisji. 
Po przywitaniu zebranych i stwierdzeniu quorum przedstawił proponowany porządek 
obrad. Komisja przyjęła porządek obrad bez uwag.   

AD 3 
Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za 2022 r. 

Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek poinformował o sprawozdaniu  
z działalności Komisji za ubiegły rok. 

Protokół z działalności Komisji za 2022 r. został przyjęty bez uwag. 

AD 2 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XLIX sesję Rady Miasta. 

Podjęcie uchwał: 

a) W sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Ostrów 
Mazowiecka za 2022 r. oraz sprawozdania z wykonania budżetu miasta  
za 2022 r.  

b) W spawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta Ostrów 
Mazowiecka. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, iż Regionalna Izba 
Obrachunkowa wydała pozytywną opinię dot. sprawozdania finansowego miasta  
za 2022 r. oraz sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2022 r. Skarbnik 
Miasta omówiła szczegółowe dane ze sprawozdań. 

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał czy środki pieniężne przeznaczone na 
pomoc dzieciom z Ukrainy zostały zagospodarowane z budżetu miasta. 



Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że fundusze przeznaczone 
dla dzieci z Ukrainy pochodzą ze środków zewnętrznych. 

Radny p. Stanisław Dylewski poruszył temat zwiększającej się liczby koncesji 
alkoholowych. Radny wspomniał o porozrzucanych butelkach po alkoholu w pobliżu 
sklepów „Żabka” oraz o problemach z alkoholem, z którymi zmierzają się Polacy. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że ilość koncesji 
alkoholowych w mieście nie uległa zmianie. Wytłumaczyła proces otrzymywania 
przez sklepy koncesji alkoholowych. 

Radna p. Beata Herman wracając do tematu problemów alkoholowych, 
zaznaczyła fakt, że szkoły edukują oraz uświadamiają uczniów o zagrożeniach, które 
wiążą się ze spożywaniem alkoholu. 

Więcej głosów nie było. 

Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek w związku z powyższym poddał 
pod głosowanie celem zaopiniowania kolejno projekty uchwał: 

a) W sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Ostrów 
Mazowiecka za 2022 r. oraz sprawozdania z wykonania budżetu  

miasta za 2022 r 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” oraz 2 głosami 
„wstrzymującymi się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

b) W sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta Ostrów 
Mazowiecka. 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 0 głosów „przeciw oraz 2 głosami 
„wstrzymującymi się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

Podjęcie uchwał:  

a) W sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 r. 
b) W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 

Mazowiecka na lata 2023-2038. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała o zmianach w uchwale. 
Poinformowała o dochodach, wydatkach oraz omówiła wydatki inwestycyjne  
w mieście. Skarbnik Miasta przedstawiła dotacje z których skorzysta miasto oraz 
poinformowała o planowanych inwestycjach. Skarbnik Miasta zaznaczyła, że środki 
zgromadzone z koncesji alkoholowych zostaną przeznaczone na działania 
rozwiązujące problemy z alkoholem. 

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał kiedy nastąpi kolejne przykrycie rowu w 
mieście. Poinformował, że właściciele działek rekreacyjnych skarżą się nie tylko na 
wydobywający odór z rowu przy ul. Działkowej ale także na wychodzące z nich 
gryzonie. 

Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek poinformował, że aktualnie został 
przykryty rów na odcinku ulic: Różańska – Prusa oraz Prusa – Sikorskiego. 
Przypomniał, że przykrywanie rowu jest realizowane etapami. 

Radny p. Stanisław Dylewski poinformował o problemie nieogrodzonego rowu 
przy placu zabaw na ul. Kubusia Puchatka, zaznaczył że stwarza onn 



niebezpieczeństwo dla dzieci. Radny zapytał o plan budowy drogi na ul. Działkowej, 
wyróżnił temat szerokości oraz długości ulicy, a także chodnika dla pieszych. 

Inspektor ds. realizacji inwestycji p. Aneta Golanko odpowiedziała, że  
w projekcie drogi uwzględniony jest chodnik. Przedstawiła także szczegółowe dane 
planu budowy ulicy. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska zaznaczyła, że jest to projekt budowy, na 
który przetarg zostanie ogłoszony po podjęciu uchwały. Podkreśliła fakt, że 
późniejsze podęcie decyzji będzie zależało od złożonych w przetargu ofert. 

Radny p. Stanisław Dylewski ponownie poruszył temat przykrywania rowu przy 
ul. Działkowej. Radny zapytał o końcowy termin gwarancji ul. Kościuszki. 
Przypomniał o nawracających zastojach wody oraz pęknięciach asfaltu na  
ul. Kościuszki. 

Inspektor ds. realizacji inwestycji p. Aneta Golanko poinformowała, iż 
wykonawca poprawił zgłaszane uszkodzenia, jednakże ich wykonanie nie jest 
zadowalające. Zaznaczyła, że do wykonawcy zostanie wysłane kolejne pismo 
zgłaszające niepoprawności. 

Radny p. Stanisław Dylewski wspomniał o słabej kanalizacji na ul. Kościuszki. 
Radny poruszył temat zepsutego murku oporowego przy ul. 3 maja. 

Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek zapytał o wysunięte wnioski  
ze spotkania z mieszkańcami ul. Nałkowskiej. 

Inspektor ds. realizacji inwestycji p. Aneta Golanko omówiła przebieg spotkania 
z mieszkańcami ul. Nałkowskiej. Poinformowała, że niektórzy mieszkańcy nie 
wyrażają zgody na przesunięcie ogrodzeń. Poinformowała że głównym problemem 
jest błąd, który został popełniony kilkadziesiąt lat temu przy dzieleniu działek. 

Radny p. Stanisław Dylewski negatywnie ocenił postawę mieszkańców  
ul. Nałkowskiej. Radny zapytał czy istnieje możliwość wyremontowania mieszkań na 
ul. Podchorąży. Zaznaczył, że mieszkania te mogłyby posłużyć rodzinom  
w potrzebie. 

Inspektor ds. realizacji inwestycji p. Aneta Golanko odpowiedziała, że nie 
posiada szczegółowych informacji na ten temat. 

Radny p. Stanisław Dylewski poruszył temat miejskiego szaletu. Zaproponował, 
aby teren szaletu został wyremontowany i pilnowany. Radny zwrócił również uwagę 
na problemy z porządkiem w mieście. 

Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek zasugerował, aby na miejscu 
szaletu postawić toalety Toi-Toi. 

Radna p. Beata Herman zapytała o przesunięcia środków w budżecie. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że przesunięcia w 
budżecie są skutkiem zgromadzonych oszczędności z budowy ul. Olszynowej. 

Więcej głosów nie było. 

Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek w związku z powyższym poddał 
pod głosowanie celem zaopiniowania kolejno projekty uchwał: 

a) W sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 r. 



Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” oraz 2 głosami 
„wstrzymującymi się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

b) W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 
Mazowiecka na lata 2023-2038. 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 0 głosów „przeciw oraz 2 głosami 
„wstrzymującymi się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej  
na terenie miasta Ostrów Mazowiecka. 

Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek przedstawił proponowaną przez 
mieszkańców nazwę ulicy. Stwierdził, że nazwa „Storczykowa” jest odpowiednia  
i nie stanowi kontrowersji.  

Więcej głosów nie było. 

Przewodniczący Komisji w związku z powyższym poddał pod głosowanie celem 
zaopiniowania projektu uchwały: 

Komisja w głosowaniu 5 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” oraz 0 głosów 
„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 
najmu lokali użytkowych położonych w Ostrowi Mazowieckiej. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała o dokładnej lokalizacji 
lokali, których dotyczy umowa najmu. 

Więcej głosów nie było. 

Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek w związku z powyższym poddał 
pod głosowanie celem zaopiniowania projektu uchwały: 

Komisja w głosowaniu 5 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” oraz 0 głosów 
„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

Informacje o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2023 r. 

Radna p. Beata Herman zapytała czy przedstawiony w dokumentacji projekt 
dotyczy całej długości ul. Bema. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że nie jest w stanie 
udzielić odpowiedzi na pytanie Radnej Beaty Herman. 

Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek zapytał czy zostanie ogłoszony 
drugi przetarg na remont ul. Batorego. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że planowane jest 
ogłoszenie kolejnego przetargu, jednakże w projekcie zostanie zmniejszony zakres 
rzeczowy. 

Radny p. Stanisław Dylewski zgłosił do naprawy ul. Warchalskiego oraz  
ul. 11 Listopada. Poinformował, że stan asfaltu wymienionych ulic utrudnia 



bezpieczny przejazd. Radny stwierdził, że w pierwszej kolejności powinny być 
remontowane ulice w centrum miasta. 

Radna p. Beata Herman przypomniała, że w ostatnim czasie zostały 
wyremontowane główne ulice takie jak: Sikorskiego; Prusa; część ul. 3 Maja. Radna 
zapytała czy węzeł Via Baltica zostanie oddany do użytku w planowanym terminie. 

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał czy zostanie przeprowadzony kolejny 
przetarg na budowę ul. Małkińskiej. Poruszył również temat koniecznej rozbiórki 
pustostanu „Stodoła” oraz „Ratuszowa”. Zasugerował, aby rozważyć odnowę 
chodnika na ul. 3 maja. Radny zapytał czy są nowe informacje w sprawie budowy 
Komisariatu Policji przy ul. Broniewskiego. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że odpowiedzi na 
zadawane pytania przedstawi na najbliższym posiedzeniu komisji. 

Radny p. Stanisław Dylewski poruszył temat nieporządku na ul. Kubusia 
Puchatka oraz wokół stawu miejskiego. Zasugerował, aby na tych terenach 
zwiększyć piesze patrole Straży Miejskiej oraz Policji. 

AD 4 
Sprawy różne 

Brak głosów w dyskusji.  

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

Przewodniczący Komisji 

Mirosław Gromek 

Sporządziła – Katarzyna Kowalczyk  


